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Geachte heer De Weger,
 
Tijdens de Begrotingscommissie van 28 oktober jl., werd in het eerste uur de ruimtelijke
ontwikkeling en wonen besproken.
Gedurende dit onderdeel heeft u ondermeer aangekondigd dat naar verwachting eind 2021,
begin 2022 het ontwerp bestemmingsplan naar de gemeenteraad gestuurd zal worden. In een
bijzin zegt u dat de eerste activiteiten binnenkort aan de Willem Alexanderlaan zullen beginnen
omdat daar voorbelasting moet plaatsvinden.
 
Gedateerd 10 september 2021 mochten wij een nieuwsbrief ontvangen waarin ondermeer
aangegeven werd dat er in de periode september - december 2021 afgegraven en opgehoogd
gaat worden op die plekken waar straten en parkeerplaatsen komen.
In reactie daarop heb ik de projectleider een brief geschreven (gedateerd 13 september 2021,
waarvan u een afschrift heeft ontvangen) waarin ik ondermeer heb aangegeven dit vreemd te
vinden, en in strijd met de procedure die voor dergelijke plannen staat, om meerdere redenen:
1.       tot op heden is er alleen een voorontwerp bestemmingsplan ingediend en is er nog geen

ontwerp bestemmingsplan gepresenteerd, laat staan goedgekeurd. Dit creëert het gevoel
dat het indienen van zienswijzen op het nog te ontvangen ontwerp bestemmingsplan een
formaliteit is, zonder invloed op het ontwerp bestemmingsplan. Dat tart de democratische
besluitvorming.

2.       Dit gevoel wordt bevestigd doordat in deze nieuwsbrief aangekondigd wordt, dat alvast
begonnen wordt met werkzaamheden die een onomkeerbaar karakter hebben. Dit lijkt mij
niet juist.

       Onomkeerbaar is ondermeer als er nu al groen en bomen gesloopt worden omdat er op die
plekken afgegraven en opgehoogd moet worden.
 
Op 6 oktober, tijdens een bijeenkomst met ondermeer de projectleider aan de Willem
Alexanderlaan 2, wordt door de projectleider wederom gezegd dat “binnenkort” begonnen
wordt met de werkzaamheden voor afgraven en ophogen.
Op dat moment - en tot op heden - mocht ik geen antwoord krijgen op mijn brief van 13
september jl.
Daarom, en omdat u op 28 oktober tijdens de begrotingscommissie wederom gewag maakt van
de start van het afgraven en ophogen, voel ik me genoodzaakt u nogmaals te verzoeken geen
onomkeerbare activiteiten te ondernemen voordat er een goedgekeurd bestemmingsplan ligt.
Ik hoop en vertrouw er daarbij op dat de gemeenteraad, als bewaker van het democratische
proces, hier ook op zal blijven toezien.
 
Met vriendelijke groet,
 

  Harmelen
 
 



 




